
ΕΠΙΘΕΤΑ 



Ποιες λέξεις λέμε επίθετα; 

      Επίθετα είναι οι λέξεις που μας δίνουν 
πληροφορίες για τα ουσιαστικά. 

 

• Ο ψηλός άντρας 

• Η ψηλή γυναίκα 

• το ψηλό παιδί 



• Τα επίθετα  φτιάχνουν ζευγαράκια με τα 
ουσιαστικά. 

• Ο δυνατός άνεμος 

• Η δυνατή βροντή 

• Το δυνατό φως 

 



• Τα επίθετα έχουν τρία γένη 

( αρσενικό, θηλυκό, ουδέτερο)   

• Κάθε επίθετο μπορεί να σχηματίσει και τα 
τρία γένη. 

Ο σκληρός, η σκληρή, το σκληρό 

Ο ευγενικός , η ευγενική, το ευγενικό 



Κλίνονται όπως τα ουσιαστικά, 

 δηλαδή έχουν ενικό και πληθυντικό αριθμό, 
έχουν ονομαστική, γενική, αιτιατική και 
κλητική πτώση. 

Βρίσκονται πάντα στο γένος,  στον αριθμό και 
στην πτώση του ουσιαστικού που 
συνοδεύουν. 

Το δυνατό φως του λαμπερού ήλιου φάνηκε 
στη χρυσαφένια παραλία. 

Το σπίτι γέμισε με  τα χρώματα των όμορφων 
λουλουδιών. 

 


